بنك قطر الدولي الإسلامي

(شركة مساهمة عامة قطرية)

الإعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة

السادة المساهمون الكرام ، استناداً الى قانون الشركات التجارية رقم 11 لعام 2025 والمعدل بالقانون رقم 8 لعام 2021 وتعليمات الحوكمة الصادرة عن مصرف قطر المركزي ولائحة حوكمة الشركات المدرجة في السوق الرئيسية الصادرة عن هيئة قطر للأسواق والنظام الأساسي للبنك . يعلن مجلس إدارة بنك قطر الدولي الإسلامي عن فتح باب الترشُّ ح لعضوية مجلس الإدارة لعدد (11) عضو يتم انتخاب عدد (8) أعضاء من الجمعية العامة للمساهمين وعدد (3) أعضاء مستقلين يتم عضو يتم انتخاب عدد (8) أعضاء من الجمعية العامة للمساهمين وعدد (3) أعضاء ملك ولك لفترة ثلاثة سنوات قادمة (2020 - 2027 - 2028) . ويمكن للسادة الراغبين بالترشح لعضوية مجلس الإدارة وتنطبق عليهم الشروط المذكورة أدناه التقدم للترشح خلال الفترة من يوم الأثنين الموافق 22/1/2025 إلى يوم الاثنين الموافق 1/2/2026 بعد تعبئة طلب الترشح المتوفر في مقر الشركة الرئيسي بشارع حمد الكبير أو الحصول عليه من الموقع الالكتروني للبنك:

يشترط في المرشح لعضوية مجلس الادارة:

ألا يَّقل عُمرة عن وأحد وعشرينُ عاماً وأن يكون متمتعا بالأهلية الكاملة .

ألا يكون قد سبق الحُكم عليه بعقوبة جنائية ، أو جريمة مخلّبة بالشرف أو الأمانة ، أو في جريمة من الجرائم المسلسار إليها في المادة (40) قانون رقم (8) لسنة 2012 بشأن هيئة قطر للأسواق المالية ، والمادتين (334) و (335) من القانون رقم (11) لسنة 2015 بإصدار قانسون الشركات التجارية ، أو يكون ممنوعاً من مزاولة أي عمل في الجهات الخاضعة لرقابة الهيئة بموجب المادة (35 فقرة 12) من القانون رقم (8) لسنة 2012 المشار إليه وتزويد البنك بشهادة حسن سيرة وسلوك.

أن يكون مساهماً و مالكاً لعدد (2.000.000) مليوني سهم من أسهم البنك عند تقديم طلب الترشح ، ويتم إيداعها خلال ســـتين يوماً من تاريخ بدء العضوية ، ويستمر إيداعها مع عدم قابليتها للتداول والرهن أو الحجز إلى أن تنتهي مدة العضوية، ويصدق على ميزانية أخر سنة مالية قام فيها العضو بأعماله (ويعفى الأعضاء المستقلون من هذا الشرط) .

أن يكون لدى العضو ملائة مالية مناسبة للقيام بواجباته بأمانة وموضّوعية وألا يكون قد سبق إشهار إفلاسه أو تعثره في سسداد ديونه أو تسبب في خسائر للمؤسسات المالية أو سبق عزله من قبل مصرف قطر المركزي أو أي سلطة إشرافية أخرى.

توافر الشروط المحددة للأعضاء منّ المُسـّاهمين و توافر شروط الاستقلالية للمستقلين وفق تعليمات الحوكمة في البنوك رقم (25) لسنة 2022 ونظام حوكمة الشركات المدرجة في السوق الرئيسية الصادر بقرار هيئة قطر للأسيواق المالية رقم (5) لسنة 2025 والنظام الأساسي الرئيسية الصادر بقرار هيئة قطر للأسيواق المالية رقم (5) السنة ما مردة ما المناه المالية من المناه ما المناه المالية المناه المناه المالية المناه المناه

للبنك ولوائحه (يتوافر على موقع البنك الشروط التفصيلية والمستندات المطلوبة للترشح). للسادة الذين يمتلكون شروط العضوية المذكورة أعلاه والراغبين بالترشح لعضوية مجلس الإدارة مراجعة أمين سر مجلس الإدارة بمقر البنك الرئيسي بالدور الثالث في شارع حمد الكبير، وذلك خلال مواعيد العمل الرسمية من الثامنة صباحاً إلى الثانية مساء وذلك لاستلام استمارة الترشُح وتعبئتها مع المستندات المطلوبة أو الحصول عليها من الموقع الإلكتروني للبنك .www.qiib.com للبنك .ga ويمكن لمن يرغب أيضاً تقديم النموذج وجميع المستندات المطلوبة بشكل إلكتروني الى البريد الإلكتروني .gussai@qiib.com.qa

الاستفسار على هاتف: 44840120 - 55612996 الموقع الإلكتروني: www.qiib.com.qa



Qatar International Islamic Bank

(Qatari Public Shareholding Company)

Announcement of the Opening of Nomination for Board of Directors Membership

Dear Shareholders,

In accordance with the provisions of the Commercial Companies Law No. 11 of 2015, as amended by Law No. 8 of 2021, the Corporate Governance Guidelines issued by the Qatar Central Bank, the Governance Regulations for Companies Listed on the Main Market issued by the Qatar Financial Markets Authority, and the Bank's Articles of Association, the QIIB's Board of Directors is pleased to announce the opening of nominations for membership to the Board of Directors for eleven (11) seats.

Eight (8) members will be elected by the General Assembly of shareholders, while three (3) independent members will be appointed in accordance with the Bank's Articles of Association, for a new three-year term (2026–2027–2028).

Shareholders wishing to nominate themselves for Board membership, and who meet the eligibility criteria outlined in the conditions listed below, may submit their applications during the nomination period, which will run from Monday, 22 December 2025 to Monday, 5 January 2026. Nomination forms are available at the Bank's Head Office on Grand Hamad Street or may be downloaded from the Bank's official website: (Add link).

Eligibility Requirements for Board Membership:

- The candidate must be at least 21 years of age and possess full legal capacity.
- The candidate must have no prior criminal convictions, including any offense involving honesty or integrity, nor any of the offenses referred to in Article (40) of Law No. 8 of 2012 concerning the Qatar Financial Markets Authority, or Articles (334) and (335) of Law No. 11 of 2015 promulgating the Commercial Companies Law. In addition, the candidate must not be subject to any prohibition or restriction that would prevent them from carrying out work with entities regulated by the Authority, in accordance with Article (35), paragraph (12), of Law No. 8 of 2012. The candidate is required to submit a Certificate of Good Conduct to the Bank as part of the nomination application.
- The candidate must be a shareholder and hold at least two million (2,000,000) shares in the Bank at the time of submitting the nomination application. The shares must be deposited within 60 days from the commencement of the Board term and shall remain deposited, non-tradable, non-pledgeable, and not subject to seizure, until the end of the membership term and the approval of the financial statements for the last fiscal year in which the member served. This requirement does not apply to independent members.
- The member must have adequate financial solvency to perform his duties honestly and objectively, and must
 not have previously been declared bankrupt, defaulted on his debts, caused losses to financial institutions, or
 been previously dismissed by the Qatar Central Bank or any other supervisory authority.
- The nominee must meet the eligibility criteria applicable to shareholder representatives, and in the case of independent nominees, must satisfy the independence requirements set out in Bank Governance Instructions No. (25) of 2022, the Governance Framework for Companies Listed on the Main Market, issued by the Qatar Financial Markets Authority under Resolution No. (5) of 2025, as well as the Bank's Articles of Association and internal regulations. Detailed eligibility requirements and the list of required documents are available on the Bank's official website.

Eligible candidates who meet the above-mentioned requirements and wish to nominate themselves for membership on the Board of Directors are kindly requested to contact the Secretary of the Board of Directors at the Bank's Head Office, 3rd Floor, Grand Hamad Street, during official working hours (8:00 AM to 2:00 PM) to collect and complete the nomination form along with the required documents. Alternatively, the nomination form and related information may be downloaded from the Bank's official website: www.qiib.com.qa. Applicants may also submit the completed form and all required documents electronically via email to: qussai@qiib.com.qa.

For inquiries, please contact: 44840120 or 55612996

Website: www.qiib.com.qa

